
Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač 4.10.2007  
 
 

Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, 
Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Ing. Radoslav Olekšák, , Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová,  
Za MÚ: Ľubomír Plai – prednosta, Ing. Anežka Poradová, Ing. Dagmar Vicenová, p. 
Michaela Mrázová, Mgr. Ladislav Majerčík, Marcela Kysucká 
Ospravedlnení: RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
Prizvaní hostia:  zástupca Mestskej polície 
 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Správa o plnení uznesení MZ Bratislava – Lamač splatných k 15.10.2007  
4. Situačná správa mestskej polície za mesiac august 2007  
5. Kontrola finančných dokladov za II. štvrťrok 2007  
6. Kontrola pokladne a pokladničných operácií za II. polrok 2007  
7. Správa o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2007 a návrh na úpravu rozpočtu 
8. Návrh na zmeny a doplnenie organizačného poriadku 
9. Návrh na schválenie VZN č. 6/2007, o pravidlách času predaja v obchode a času 

prevádzky služieb a o ochrane obyvateľstva pred hlukom a vibráciami v MČ Ba – 
Lamač 

10. Návrh na nakladanie s nehnuteľným majetkom 
11. Informácia o príprave zimnej údržby na obdobie 2007/2008 
12. Informácia o stave prác na PHSR 
13. Informácia o možnostiach MČ Ba – Lamač usmerňovať výstavbu základných staníc 

RF signálov v intraviláne obce 
14. Informácia o odsúhlasených dotáciách na II. polrok 2007  
15. Informatívna správa o pristúpení MČ Ba – Lamač k protokolu o kultúrnej spolupráci 
16. Informácia o vyhodnotení akcie Leto na Rosničke 
17. Správa o činnosti ZŠ s MŠ za školský rok 2006/2007  
18. Správa osobitnej komisie o riešení sťažnosti na predsedu redakčnej rady časopisu 

Lamačan 
19. Informatívna správa o súčasnom stave využitia objektu OÁZA 
20. Návrh na zmenu uznesenia č. 110/2007/V zo dňa 28.6.2007, č. 123/IV/2005 zo dňa 

25.10.2005, č. 146/2007/V zo dňa 6.9.2007 a č. 56/IV/2006 zo dňa 27.6.2006 
21. Rôzne 
22. Interpelácie poslancov 
23. Záver 

 
 



K bodu 1 – Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov 
a hostí. Ospravedlnila za neprítomnosť RNDr. Dušana Akantisa, MVDr. Pavla Čecha a Mgr. 
Márie Imrichovej. 
Do návrhovej komisie starostka navrhla : JUDr. Mareka Bartoviča a Ing. Ľudovíta Lučeniča 
Za overovateľov navrhla: Mgr. Richarda Čanakyho a Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka 
Zapisovateľka: Kysucká Marcela 
O predloženom návrhu dala starostka hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8 : JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, Mgr. Mária Čačíková 
 
 
 
 
K bodu 2 – Schválenie programu 
Starostka navrhla predradiť body číslo 7 a číslo 20 pred bod  číslo 3, ostatné body budú 
prerokované podľa programu. 
 
Prišla poslankyňa Mgr Mária Čačíková.  
 
Prítomných poslancov: 9 
Za 9: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, 
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová, Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
 
 
 
 
K bodu 7 -  Správa o čerpaní rozpočtu za I. polrok  2007 a návrh na úpravu rozpočtu 
Starostka uviedla, že prvé tri mesiace tohto robu bolo rozpočtové provizórium. Úlohy 
vyplynuté z Akčného plánu sa museli plniť. Hlavné mesto podhodnotilo rozpočet mestských 
častí, práve dnes prebieha rokovanie mestského zastupiteľstva a rokuje sa o nadvýbere daní 
a o ich prerozdelení mestským častiam. Po prerozdelení daní by dosiahol rozpočet úroveň 
roku 2006. Bohužiaľ sa nedá čakať, ako dopadne prerozdelenie nadvýberu daní, a preto sa 
predkladá tento bod. Môže sa stať, že tento rok sa bude musieť rozpočet ešte otvárať. 
Ing. Mgr. Olekšák potvrdil slová starostky, že rozpočet je živý a môže sa otvárať. Položky 
v rozpočte vychádzajú z Akčného plánu, treba vychádzať z reálnych príjmov. Rozpočet sa 
navršuje na úroveň roku 2006 pod podmienkou, že z magistrátu budú vybrané dane 
prerozdelené MČ na úroveň roku 2006. V príjmoch tiež chýba 800 tis. Sk, ktoré by mali prísť 
z magistrátu ako prerozdelenie nadvýberu daní. 



Ing. Valentovič uviedol, že je rád, že boli do rozpočtu zahrnuté všetky požiadavky zo strany 
ZŠ. Napriek tomu, po prepočítaní normatívu na žiaka, dostane ZŠ o cca 2 mil. Sk menej, ako 
žiadala. Navrhol, aby príjmy z krátkodobého prenájmu zostali v rozpočte školy celé, alebo 
aspoň 80% alebo 90% z celkovej sumy. 
Mgr. Čačíková sa spýtala, prečo sa navršujú mzdy o 1 480 tis. Sk. Taktiež mala otázku, či sa 
zvyšovali platy pre nových zamestnancov. 
Ing. Lučenič uviedol, že nesúhlasí s tým, aby v bežných výdavkoch bolo zahrnutých 17 mil. 
Sk. Mali by sa použiť na kapitálové výdavky. Požiadal o vyšpecifikovanie kapitálových 
výdavkov z bežných výdavkov, čo sa plánuje robiť v budúcom roku. Tiež mal otázku, ako sa 
nastaví budúcoročný rozpočet, keď nebudú mimoriadne príjmy (napr. 17 mil. Sk). Tiež 
uviedol, že mu zo 17 mil. Sk chýba v rozpočte 5 mil. Sk. Ohľadom stavebných pozemkov 
uviedol, že podliehajú vyšším daniam a treba tieto peniaze žiadať od magistrátu. 
Prednosta odpovedal na otázku Mgr. Čačíkovej – ak by sa teraz rozpočet na mzdy 
nenavršoval, nebolo by dostatok financií do konca roka na platy. Navyšuje sa aj na základe 
zmien v organizačnej štruktúre MÚ. V budúcom roku by sa mal rozpočet dodržať. Ohľadom 
zvyšovania platov novým zamestnancom uviedol, že oproti minulému roku sa rozpočet na 
mzdy navyšuje iba o cca 60 tis. Sk. Tiež dal za pravdu pripomienkam Ing. Lučeniča, rozpočet 
by mal byť schválený tak, ako je predložený a v budúcnosti sa ráta s lepším využitím majetku 
MČ. 
Starostka uviedla, že ak by sa teraz rozpočet na mzdy nenavyšoval, na konci roka by sa 
museli prepúšťať zamestnanci. V navŕšení sa prihliada na valorizáciu, preplácanie dovoleniek 
zamestnancov, ktorý odchádzajú a tiež odstupné zamestnancom. 
Ing. Daříčková vysvetlila, že ak by bol na konci roka prebytok 17 mil. Sk dá sa presunúť do 
kapitálových výdavkov. 
Ing. Bartovič dal návrh na zmenu uznesenia takto: schvaľuje úpravu rozpočtu MČ BA Lamač 
na rok 2007: navýšenie bežných výdavkov v časti bežné výdavky na školstvo zo ŠR a MČ 
o sumu 1 733 tis. Sk. 
Starostka dala o tomto návrhu hlasovať. 
Počet prítomných poslancov: 9 
Za 4: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mária Čačíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., 
Zdržal sa 5: JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr 
Proti: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
Návrh neprešiel. 
 
Návrh na uznesenie Ing. Valentoviča v znení: príjmy za krátkodobé prenájmy poskytnúť 
nazad škole ako motivačný príspevok použiteľný na zlepšenie vybavenia ZŠ a MŠ vo výške 
100%. 
Starostka dala o návrhu hlasovať. 
Počet prítomných poslancov: 9 
Za 4: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mária Čačíková, Ing. Daniel Valentovič 
CSc., 
Zdržal sa 5: JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr 
Proti: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 



Návrh neprešiel. 
 
Návrh na uznesenie Ing. Valentoviča v znení: príjmy za krátkodobé prenájmy poskytnúť 
nazad škole ako motivačný príspevok použiteľný na zlepšenie vybavenia ZŠ a MŠ vo výške 
70%. 
Starostka dala o návrhu hlasovať. 
Počet prítomných poslancov: 9 
Za 4: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Čačíková, Ing. Daniel 
Valentovič CSc., 
Zdržal sa 5: JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
Návrh neprešiel. 
 
Starostka dala následne hlasovať o pôvodnom znení uznesenia. Za každý bod jednotlivo. 
 

A. berie na vedomie 
Počet prítomných poslancov: 9 
Za 9: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič, 
Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová, Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
 

B. konštatuje 
Počet prítomných poslancov: 9 
Za 4: JUDr. Júlia Ondrišová, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák 
Zdržal sa 5:, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky Ing. 
Ľudovít Lučenič, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
Návrh neprešiel. 
 

C. schvaľuje 
Počet prítomných poslancov: 9 
Za 4: JUDr. Júlia Ondrišová, JUDr. Peter Grom, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák 
Zdržal sa 5:, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky Ing. 
Ľudovít Lučenič, Ing. Daniel Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková 
Návrh neprešiel. 
 



Starostka informovala, že bude zvolané mimoriadne zasadnutie MZ ohľadne rozpočtu. 
 
 
Zo zasadnutia odišiel JUDr. Peter Grom. Počet poslancov 8. 
 
 
K bodu 4 – Situačná správa  mestskej polície za mesiac august 2007 
Zástupca polície uviedol správu. Tiež oznámil, že okrskár je dva týždne na PN, nakoľko bol 
fyzicky napadnutý (mimo pracovnej doby). 
Starostka dala o bode rokovať bez diskusie. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 20 A) – kúpa budovy VÚB 
Starostka informovala, že zástupcovia VÚB požiadali o predĺženie lehoty na podpísanie 
zmluvy o 60 dní. Za ten čas vysťahujú zamestnanca, ktorý býva v budove VÚB. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 20 B) – kúpa stroja Bobcat 
Starostka informovala, že sa vypúšťa názov stroja Bobcat a kúpa pôjde výberovým konaním. 
Dala o návrhu uznesenia hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 20 C) – prenájom kotolne K-24 
Starostka informovala, že žiadali financie navyše a nebola záruka získania financií z nórskeho 
finančného mechanizmu. Zmluva nebola podpísaná, ponúkli sa im náhradné priestory v Oáze. 



Ing. Valentovič uviedol, že nemá informácie o pánovi Gabčovi ani ich písomné stanovisko 
a nechcel by teraz riešiť toto uznesenie. Ak bude istota, že dostanú priestory v Oáze nemá 
problém hlasovať. 
Ing. Mgr. Olekšák uviedol, že MČ by mala dať súkromnej firme 140 tis. Sk na vypracovanie 
projektu, z ktorého by MČ nemala žiaden príjem. Financie nemali ako získať z nórskeho 
finančného mechanizmu, nakoľko sa výzva neopakovala, takže nemali kam svoju žiadosť 
predložiť. 
Ing. Lučenič uviedol, že prenájom kotolne by mal ísť cez výberové konanie. Navrhol bod 
stiahnuť z rokovania.  
Starostka dala hlasovať o tomto návrhu. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
 
K bodu 3 – správa o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava  - Lamač 
splatných k 15. októbru 2007  
Starostka dala bez diskusie hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
 
K bodu 5 – správa o kontrole finančných dokladov za apríl – jún 2007  
Kontrolór uviedol materiál. Táto správa sa dotýka väčšinou bývalých zamestnancov a bude 
vodítkom pre nasledujúcich. K spôsobu obstarávania úloh z Akčného plánu by  mali byť 
prizvaní odborníci, aby sa lepšie dal dodržať rozpočet. Pri obstarávaní tovarov a služieb nad 
50 000,- a stavebných prác nad 100 000,- smernica v čl. 4.2.8 predpokladá uzatvorenie 
zmluvy. 
JUDr. Bartovič mal dotaz, aké dôsledky budú vyvodené voči zamestnancom za porušenie 
tejto smernice. 
Ing. Mgr. Olekšák reagoval na materiál v časti nákupu farieb na obnovu detských ihrísk 
s tým, že suma uvedená v materiály 114 383,- Sk nie je uvedená presne. Farby boli nakúpené 
v sume cca 80 tis. Sk. Tiež reagoval v časti, že Akčný plán bol prijatá včas a nebol dôvod 
postupovať v časovej tiesni. Akčný plán ohľadne obnovy ihrísk bol schválený len v júni a nie 
vo februári. Niektoré práce boli riešené sponzorsky (piesok, niektoré opravy) a práce v rámci 
ľudí pridelených z úradu práce. 



Ing. Valentovič uviedol, že správa kontrolóra nie je proti obnove ihrísk, len uvádza, že 
niektoré doklady chýbajú a je potrebné ich doplniť. 
JUDr. Bartovič tiež uviedol, že správa nie je útok na obnovu ihrísk, len treba postupovať 
podľa platných smerníc.  
Prednosta reagoval na predloženú správu s tým, že niektoré veci obsiahnuté v správe sa dali 
riešiť iným spôsobom (upozornením). Je spravená analýza dodržiavania verejného 
obstarávania a neboli zistené žiadne pochybenia. Ohľadne zodpovednosti zamestnancov ešte 
nie sú určené konkrétne postihy. 
Starostka tiež uviedla, že kontrolór sa zúčastňuje každej porady a mohol na niektoré body 
obsiahnuté v správe upozorniť práve na nich. Iba tri dotknuté doklady sa týkajú terajších 
zamestnancov (vedúcich). Naštudovala si zákon o kontrole finančných dokladov, kde sa 
uvádza, že mal včasne a spoľahlivo informovať nadriadený orgán. Toto nebolo takto 
spravené. 
Kontrolór uviedol, že je rád, že obnova ihrísk sa vykonáva. Niektoré veci sa dali riešiť 
jednoduchšie a dali sa predbežné náklady zistiť vopred. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 5: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Čačíková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Ing. Daniel Valentovič CSc.  
Proti: 0  
Zdržal sa: 3 Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 6 – Kontrola pokladne a pokladničných operácií za II. Polrok 2007  
Kontrolór uviedol materiál s tým, že mal poukázať na dôležitosť preberania pokladne a 
agendy. Odovzdanie pokladne prebehlo cez tri osoby. Tiež uviedol, že do dnešného dňa boli 
nedostatky odstránené. 
Starostka uviedla, že aj v tomto prípade ide o včasné a spoľahlivé upozornenie nadriadeného 
orgánu. 
Ing. Lučenič uviedol, že kontroly zo strany kontrolóra boli robené inak za predchádzajúce 
volebné obdobie a inak teraz. 
JUDr. Ondrišová uviedla, že tieto dva materiály (kontrola pokladne, kontrola finančných 
dokladov) sú neobjektívne a mohlo sa to riešiť inak. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 8 – Návrh na zmeny a doplnenie organizačného poriadku 
Prednosta uviedol materiál. 
JUDr. Bartovič mal dotaz, ako sa bude riešiť dodávateľsky údržbár a správca v CVČ. Tiež 
mal dotaz, ako sa dodávateľský spôsob dotkne organizačnej štruktúry. 



Starostka uviedla, že v byte v budove CVČ ešte býva p. Lihan. Tento materiál išiel 
v septembri právnickej firmy, nakoľko by byt užíva neoprávnene. Na dohodu sú prijatý 
manželia Hodosiovci ako správca a údržbár a upratovačka.. Nakoľko je záujem o prenájom 
priestorov v tejto budove, všetky žiadosti pôjdu cez komisie. 
Prednosta informoval, že niektoré pozície sa lepšie obstarávajú dodávateľskou formou 
(právne služby, upratovanie, CO). Tým sa zníži počet systemizovaných miest na MÚ. 
Ing. Lučenič sa informoval, čo sa stane s uvoľneným miestom po p. Kovačovičovi, ktorý 
odchádza z MÚ. 
Prednosta na to reagoval s tým, že p. Kovačovič mal ½ úväzok CO a ½ úväzok na agendu 
Zečáku. Bol mu ponúknutý ½ úväzok, s čím on nesúhlasil. 
Ing. Valentovič uviedol, že agenda CO nebola zanedbaná, zúčastňoval sa školení. Starostka 
na to reagovala, že za posledné štyri roky nebola spravená kontrola agendy. P. Kovačovič 
neaktualizoval materiály týkajúce sa tejto agendy.  
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
Zvolanie pokračujúceho rokovania MZ a mimoriadneho rokovania MZ. 
Nakoľko poslanci Mgr. Čačíková a JUDr. Bartovič požiadali o uvoľnenie zo zasadnutia MZ 
po 13. – tej hodine, klesne počet poslancov pod hranicu uznášaniaschopnosti. Návrh termínu 
na pokračovanie MZ je 18.10.2007 o 9.00 hod. Zasadnutie MMZ bude následne 18.10.2007 o 
11.00 hod s bodom programu úprava rozpočtu. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 9 – Návrh na schválenie VZN č. 6/2007 o pravidlách času predaj v obchode a 
času prevádzky služieb a o ochrane obyvateľstva pred hlukom a vibráciami v MČ Ba – 
Lamač 
Ing. Valentovič uviedol, že toto VZN je veľmi potrebné.  
Starostka dala hlasovať bez diskusie. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 



Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
K bodu 10 – A) prenájom budovy kotolne K-24 – Marek Orlík 
Prednosta uviedol materiál s tým, že bola spravená právna analýzy týkajúca sa zmlúv s p. 
Gabčom. Nakoľko nedošlo k podpísaniu jednej zmluvy, druhá nie je platná. Nie sú žiadne 
prekážky k ďalšiemu využívaniu kotolne. 
Starostka uviedla, že tento bod sa vzťahuje k bodu ohľadne p. Gabča. Stále je platné 
uznesenie č. 56/06, a preto by sa o tomto návrhu nemalo ďalej rokovať. Navrhla bod stiahnuť 
z rokovanie a dala o návrhu hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Bod bol siahnutý. 
 
 
K bodu 10 – B) prenájom pozemku firme Pro V.I.P. 
Ing. Lučenič uviedol, že tento priestor  by sa viac hodil na cyklotrasy, ako na vybudovanie 
štadióna v intraviláne obce. Stavebná komisia nebola proti zámeru výstavby, ale nie v tejto 
oblasti. Dal návrh na spracovanie koncepcie využitia tohoto územia. 
Ing. Mgr. Olekšák uviedol, že tento materiál nebol predložený na finančnej komisii. Na 
základe predloženého materiálu vyhlásil, že komisia by nebola proti hlavne na základe toho, 
že projekt by bol financovaný výhradne zo súkromných zdrojov spoločnosti. Takéto aktivity 
by sa mali podporovať a navrhol ďalšie rokovanie. 
JUDr. Ondrišová sa pripojila k názoru Ing. Lučeniča a takisto aj Ing. Valentovič. 
Starostka dala hlasovať osobitne o každej časti uznesenia. 
Zmena uznesenia v časti A). 

A) schvaľuje 
prenájom pozemku na zimný štadión s tréningovou ľadovou plochou ligových rozmerov, plus 
3 menšie plochy na parciálne tréningy pozemku určeného v žiadosti, parc. č. 933/3. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 1: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa:7 JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr. Mária Čačíková 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
Návrh Ing. Lučeniča 

B) odporúča 
spracovať pre predmetné územie koncepciu využitia na oddych a šport 



Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Návrh prešiel. 
 
Návrh Ing. Lučeniča. 

C) ukladá 
prednostovi ďalej rokovať o alternatívnych riešeniach umiestnenia zimného štadióna 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková,  Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Návrh prešiel. 
 
 
K bodu 10 – C) prenájom časti pozemku Sabena Sport s.r.o. 
Ing. Lučenič dal návrh hlasovať v zmysle finančnej komisie. Mgr. Ing. Olekšák sa pridal. 
JUDr. Bartovič dal návrh na zmenu uznesenia v časti suma prenájmu. Navrhol zvýšiť sumu 
na 500,- Sk/m2. 
Starostka dala hlasovať o návrhu hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 4: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Čačíková, Ing. Daniel 
Valentovič CSc. 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta Janyšková, 
JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Návrh neprešiel. 
 
Starostka dala hlasovať o pôvodnom návrhu uznesenia. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 5: Ing. Daniel Valentovič CSc. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. 
Marta Janyšková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Mária Čačíková,  
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Návrh prešiel. 
 
 
 



K bodu 10 –D)  prenájom kina Lamač 
Materiál uviedla starostka. Kino bolo doteraz stratové, využívala ho škola na voľnočasové 
aktivity. 
K bodu vystúpil p. Garay (záujemca o prenájom). V kine by sa premietlo tri krát do týždňa, 
pre deti aj dospelých. Čo sa týka existujúcich premietačiek, mali by sa do nich investovať 
(nové súčiastky) cca 5 –8 tis. Sk. Skúsenosti s prevádzkou kina má 12 rokov. 
JUDr. Ondrišová požiadala o. Garaya o predloženie ceny vstupného na predstavenia. Tiež 
požiadala predsedu RR, aby sa program kina uvádzal v Lamačanovi zadarmo. Tatko aj 
predložila návrh uznesenia. 
Starostka dala o predloženom návrhu hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Návrh prešiel. 
 
Starostka dala hlasovať o predloženom návrhu uznesenia. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
Návrh prešiel. 
 
 
 
K bodu 10 – E) predĺženie podnájmu firme Micronet a.s. 
Ing. Mgr. Olekšák súhlasí pod podmienkou zabezpečenia terénnych úprav do pôvodného 
stavu, spolu so zatrávnením. 
Ing. Lučenič dal podmienku okamžitého kladenia optických káblov Starom Lamači do zeme. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, 
Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
 
 



K bodu 10 – F) prenájom kinosály hudobnej skupine Orbital 
Ing. Lučenič oznámil, že sa nezúčastní rokovania o tomto bode, nakoľko ide o skupinu jeho 
syna. 
Skúšať budú priamo v kinosále, ktorá je odhlučnená, takže hluk nebude vadiť. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr. Mária Čačíková 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Ing. Ľudovít Lučenič 
 
 
Z rokovania odišiel prednosta. 
 
 
K bodu 19 – informatívna správa o súčasnom stave využitia objektu Oáza 
Mgr. Čačíková uviedla na margo informácie uvedenej v materiály, že zo sumy 31 tis. Sk, 
ktoré sú uvedené v kolónke Obláčik treba vyčleniť priamo dotáciu a ostatné financie, ktoré 
boli poskytnuté. Tiež upozornila, že areál Oázy nebol sprístupnený cez víkend. Bránka na 
ihrisko by mohla byť otvorená. 
Starostka uviedla, že ak by tam mal byť správca aj cez víkend, musel by sa mu platiť 
príplatok, t.j. zvýšenie rozpočtu. 
Nakoniec z diskusie vyplynulo, že cez víkend zostane bránka otvorená. 
Starostka dala hlasovať o návrhu uznesenia. 
Prítomných poslancov: 8 
Za 8: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr. Mária 
Čačíková, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom 
 
 
Zo zasadnutia MZ odišla Mgr. Mária Čačíková. 
Počet prítomných poslancov 7. 
 
 
K bodu 11 – informácia o príprave zimnej údržby na obdobie 2007/2008 
Starostka uviedla materiál s tým, že prebehlo výberové konanie. Prišla jedna ponuka, firma 
A.S.A.. Návrh zmluvy je v pripomienkovaní u právnickej firmy. 
JUDr. Bartovič mal dotaz, či kúpa stroja na zimnú údržbu zabezpečí väčší rozsah prác, ktoré 
vykonáva MČ svojpomocne, ako doteraz. Ing. Vicenová odpovedala, že áno, zväčšil by sa 
rozsah prác. ASA bude fakturovať len priestory, na ktoré bolo výberové konanie. 
Starostka uviedla, že pohotovosť zimnej služby sa paušálne ráta na objednané kilometre. Do 
nasledujúceho MZ by mala byť zmluva hotová. 
Starostka dala hlasovať. 



Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
 
 
K bodu 12 – informácia o stave prác na PHSR 
Starostka dala hlasovať bez diskusie. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
K bodu 13 – informácia o možnostiach MČ Bratislava – Lamač usmerňovať výstavbu 
základných staníc RF signálov v intraviláne obce 
Ing. Valentovič dal návrh hlasovať o predloženom materiály bez diskusie. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
K bodu 14 – informácia o odsúhlasených dotáciách na II. polrok  
Starostka uviedla, že všetko je v dôvodovej správe. 
Ing. Mgr. Olekšák dal návrh hlasovať v zmysle stanoviska MR. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
 
 
 
 
K bodu 15 – informatívna správa o pristúpení MČ Bratislava – Lamač k Protokolu 
o kultúrnej spolupráci 



Starostka uviedla materiál, všetko sa nachádza v dôvodovej správe. 
Starostka dala hlasovať. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
K bodu 16 – informácia o vyhodnotení akcie Leto na Rosničke 
Starostka dala hlasovať bez diskusie. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
K bodu 17 – správa o činnosti ZŠ s MŠ za školský rok 2006/2007  
Ing. Lučenič navrhol bod stiahnuť z rokovania. Navrhol, aby k tomuto bodu bola prizvaná aj 
riaditeľka ZŠ. 
Prítomných poslancov: 7 
Za 7: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
 
 
K bodu 18 – správa osobitnej komisie o riešení sťažnosti na predsedu redakčnej rady 
časopisu Lamačan 
Ing. Valentovič uviedol, že si prečítal zápis zo zasadnutia komisie na riešenie sťažnosti 
a nemá k tomu čo dodať. 
Ing. Bartovič uviedol, že p. Pazerini žiadal o priestor v časopise a konkrétne mená 
sťažovateľov. RR mu priestor neposkytla, taktiež ani mená sťažovateľov. Je to uvedené aj 
v zápise z rokovania RR. Následne prišla sťažnosť. 
Ing. Lučenič uviedol, že sťažnosť bola podaná na vydavateľa časopisu a nie konkrétne na 
predsedu RR  a nemalo sa to riešiť ako sťažnosť na verejného činiteľa. 
Návrh na uznesenie: 

A) berie na vedomie 
predloženú správu s pripomienkami 

B) konštatuje 
že sťažnosť bola neopodstatnená 
Prítomných poslancov: 7 
Za 5: JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, Mgr. Marta Janyšková, , Ing. Daniel 
Valentovič CSc., Ing. Ľudovít Lučenič 
Proti: 0 



Zdržal sa: 2 Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
Neprítomní RNDr. Dušan Akantis, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Mária Imrichová, Mária 
Pikulíková, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Čačíková 
Návrh prešiel. 
 
 
Starostka uviedla, že body 17, 21, 22 a 23 budú prerokované na MZ 18.10.2007 o 9.00 hod. 
Bod 7 bude prerokovaný na MMZ 18.10.2007 o 11.00 hod. 
 
 
Ing. Lučenič sa spýtal na odpad. Starostka uviedla, že na MZ 18.10.07 podá informáciu o 
zbernom dvore. 
JUDr. Ondrišová uviedla, že obyvatelia v starom Lamači hádžu do kontajnerov aj to, čo tam 
nepatrí. 
Starostka požiadala o zaslanie harmonogramu firmy OLO do konca roku na odvoz odpadu 
každému poslancovi. 
JUDr. Bartovič požiadal aj o zverejnenie v Lamačanovi. Ing. Lučenič s tým súhlasil, pridať aj 
hrozbu sankcie. 
Starostka požiadala predsedu RR, aby vybral zaujímavé věci z rokovania MZ a predal ich 
redaktorovi na zváženie uverejnenia. 
 
Starostka ukončila rokovanie MZ. 
 
 

●  ●  ● 
Návrhová komisia: 
 
Mgr. Richard Čanaky, v.r.         ............................................... 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
 
Ing. Mgr. Radoslav Olekšák, v.r.                                                  .................................................. 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač 
      

●  ●  ● 
 

 
Ľubomír Plai, v.r.                       
prednosta Miestneho úradu          ................................................... 
 
 
 
 
 
Mgr. Oľga Keltošová,      ................................................ 
starostka MČ Bratislava - Lamač  


